
REFERAT STYREMØTE ØSTFOLD SKYTTERKRETS 23.03.2021 på Teams.  

 

Til stede: Marianne Ullvassveen, Hilde Johansen Ertnes, Belinda Rostad, Knut Gundersen, 

Herman Rummelhoff , Jan Ove Varøystrand, Hans Brataas 

 

Ikke tilstede: Freddy Harlem, John Sørlie, May Borgaas  Erik Halvorseth og Rachelle Wolff 

 

Valg av Referent: Belinda Rostad 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 190121 

Godkjent 

2. Felles kretssamlinger for alle grener og felles stevner  

Når alt åpner igjen og vi går en mer normal hverdag i møte, vil kretsen arrangere en skytteruke 

for alle grener (R, P og L) for kretsens skyttere. Nestleder og fagkomiteene lager planer slik at alt 

er klart når alt åpner. 

3. ØSK kretsting 2021 

Slik situasjonen er nå pga korona, blir det utsatt til mai/juni. 

4. Budsjett 2021 

Kasserer Jan Ove gikk igjennom forslag til budsjett 2021 som er blitt utarbeidet av Marianne, 

Hilde, Blinda og Jan Ove. Budsjettet ble enstemmig vedtatt av styret og legges frem som forslag 

til kretstinget.  

5. Økonomi 

Jan Ove opplyser at kontrollkomiteen arbeider med å gå igjennom regnskapet for 2020. 

Regnskapet for 2021 er det ikke noe særlig bevegelser. 

Marianne opplyser at fra nå SKAL alle bilag som sendes til kretsen sendes så fort som mulig og 

senest en måned etter arrangementet/ utgift har funnet sted. Videre skal hun ha kopi 

(kopiadressat) på alle fakturaer som blir sendt inn. 

6. NSF Forbundsting 2021 

Fra kretsen møter Marianne, Hilde, Knut og Jan Ove fra styre. Rachelle Wollf og Anders Lund 

møter som klubbrepresentant.  

7. Fagkomitene P, R, L  

Rifle: Herman sier de har fått trent litt og det har vært 2 stevner hos FMSL.  P22 er et bra tiltak og 
flere av kretsens rifleskyttere har deltatt på dette med gode resultater. 
 
Pistol: Knut har ikke så mye å tilføye, de avlyser stevner etterhvert som de kommer utover. 
Pistolskyttere fra kretsen har deltatt på P22 med gode resultater. 
 



8. Neste styremøte 

Vi avventer med å sette dato, ser an situasjonen. 

9. Eventuelt 

Knut har alle kretsmedaljene som er designet for kretsen. Siden Argus gir seg, har Argus sagt seg 
villig til å hjelpe til med å finne ny leverandør 
Knut fortsetter som materialforvalter for medaljene. 
 


